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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:538 Bottentrålning

Sedan många år pågår bottentrålning av fisk längs den svenska ostkusten. 
Huvudsyftet har varit att fiska upp så mycket torsk som möjligt. Fiskemetoden 
är inte hållbar och dammsuger Östersjön på fisk. Det småskaliga fisket har 
successivt utarmats kring Stockholms skärgård.

Sedan 2019 har torskfisket begränsats. Trots detta fortsätter trålningen, och 
fiskbeståndet i skärgården minskas för varje år. Exempelvis kan nämnas att 
strömmingsbeståndet minskat radikalt under bara de senaste åren. Ingen tar 
något större ansvar för återplantering av fiskbeståndet. Vattenägarna känner 
förtvivlan, och fisken minskar för varje år. 

Framöver behöver vi få på plats ett gemensamt förbud i EU mot bottentrålning i 
Östersjön. Vi måste rädda Östersjön och verka för en levande skärgård i 
Stockholms län.

Mina frågor till statsrådet Jennie Nilsson är:

 

1. Har statsrådet några planer och åtgärder för att få stopp på bottentrålningen i 
Östersjön, och i så fall vilka?

2. Vad avser statsrådet att göra konkret i närtid för att säkerställa att 
fiskbeståndet återhämtar sig och inte minskar i Östersjön?

………………………………………

Kjell Jansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-09
Besvaras senast
2021-03-23
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


